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Spørgsmål nr. 1137 fra Folketingets Retsudvalg (Alm. del):

”Hvilke ombygninger er som følge heraf mest påtrængende, 
og hvor stor vil anlægsudgifterne være hertil?”

Svar:

Justitsministeriet kan oplyse, at det i januar 2010 blev besluttet at igang-

sætte et analysearbejde med henblik på at analysere og vurdere kriminal-

forsorgens nuværende og fremtidige sikkerheds- og kapacitetsbehov. 

Analysen skal bl.a. tage udgangspunkt i de aktuelle sikkerhedsproblemer, 

herunder bandeadskillelses-problematikken, antallet af voldelige episoder 

mellem indsatte og ansatte, episoder med indtrængen i fængslerne mv. og 

de heraf afledte sikkerheds- og kapacitetsmæssige problemer. Analysen 

vil som et element forholde sig til sikkerheden omkring de negativt stær-

ke indsatte. 

Analysen, der vil blive gennemført af repræsentanter fra kriminalforsor-

gen, Justitsministeriet og Finansministeriet, forventes afsluttet i septem-

ber 2010. 


